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ZAPISNIK 
 
15. redne seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 16.10.2008, ob 18.00 uri v 
sejni sobi Občine Semič. Sejo je vodil župan, g. Ivan Bukovec. 
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Zvonko Butala, g. Sergej Čas, g. Tomaž Černe, g. Matija Hudak, ga. Anica Jakša, g. 
Ferdinand Jakša, ga. Silva Jančan, g. Anton Malenšek, g. Jože Malnarič, g. Jože Mihelčič, ga. 
Rozalija Mohar, g. Janez Movern in g. Stanko Vidmar.  
 
Upravičeno odsotni: g. Damjan Hrvat.  
 
Na seji so bili prisotni tudi: 
- ga. Polona Kambič – direktorica občinske uprave 
- ga. Sonja Ličen Tesari – višji svetovalec za družbene dejavnosti, 
- g. Boštjan Ogulin – višji referent za infrastrukturo in investicije, 
- ga. Jasna Pečnik - svetovalec za pravne, premoženjske in evropske zadeve, 
- ga. Tatjana Hutar - svetovalec za razvoj podeželja in malega gospodarstva, 
- ga. Beti Pintarič – računovodja, 
- ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 
- g. Milan Krajnc – direktor DSO Črnomelj, 
- ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list, 
- ga. Andreja Milavec – Belokranjec, 
- g. Božo Vidmar – TV Novo mesto, 
- g. Aleksander Riznič – Radio Odeon. 
 
Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN 
IZVOLITEV ZAPISNIKARJA TER OVEROVATELJEV ZAPISNIKA 
 
Izvolitev zapisnikarja ter overovateljev zapisnika: 
Župan, g. Ivan Bukovec, je predlagal naslednji sklep.  
 
Predlog sklepa št. 032-12/2008-2: 
Za zapisnikarja se predlaga go. Renato Bukovec, za overovatelja zapisnika pa g. Antona 
Malenška in g. Sergeja Časa.  
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 032-12/2008-2 je sprejet. 
 
Dnevni red: 
G. Stanko Vidmar je v imenu koalicije predlagal, da se 4. točka dnevnega reda preimenuje in 
se na novo glasi. »Prva razprava o gradnji Doma starejših občanov Semič«.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog koalicije na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 032-12/2008-3: 
4. točka dnevnega reda se na novo imenuje »Prva razprava o gradnji doma starejših 
občanov Semič«.  
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
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Sklep št. 032-12/2008-3 je sprejet.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal dnevni red s spremembo imena 4. točke dnevnega reda na 
glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 032-12/2008-4: 
Sprejme se dnevni red 15. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja ter 

overovateljev zapisnika. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 14. redne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Prva razprava o gradnji doma starejših občanov Semič. 
5. Obravnava in sprejem Predloga za podelitev plakete Občine Semič. 
6. Obravnava in sprejem predloga Odloka o odvajanju in čiščenju odpadnih in 

padavinskih voda na območju Občine Semič – PRVA OBRAVNAVA. 
7. Obravnava in sprejem predloga Odloka o javnem redu in miru v Občini Semič – PRVA 

OBRAVNAVA. 
8. Poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2007/2008 in Letnega 

delovnega načrta za šolsko leto 2008/2009 OŠ Belokranjskega odreda Semič. 
9. Obravnava Končnega poročila o nadzoru investicije »Rekonstrukcija Brunskoletove 

hiše«. 
10. Obravnava Poročila o izvedbi notranjega nadzora javnih financ Občine Semič za leto 

2007. 
11. Poročilo o razdelitvi sredstev za kulturne, športne, humanitarne, programe v turizmu in 

programe drugih društev za leto 2008. 
12. Obravnava in sprejem predloga Dopolnitev letnega načrta razpolaganja z nepremičnim 

premoženjem občine Semič za leto 2008. 
13. Obravnava in sprejem sklepa o porabi proračunske rezerve. 
14. Pobude in vprašanja članov sveta. 
15. Razno. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 032-12/2008-4 je sprejet.  
 
Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 14. REDNE SEJE OBČINSKEGA 
SVETA 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-12/2008-5: 
Sprejme se zapisnik 14. redne seje Občinskega sveta Občine Semič.  
 
GLASOVANJE: 11 ZA 
 
Sklep št. 032-12/2008-5 je sprejet.  
 
Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN 
AKTIVNOSTIH OBČINE 
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G. Stanko Vidmar je zanimalo, kdo je bil v komisiji za razdelitev sredstev za nastalo škodo na 
stavbah po neurju 15. in 16. 08. 2008, in komu so bila razdeljena sredstva v skupni višini 
22.100,00 EUR.  
 
Ga. Polona Kambič je povedala, da je bila razdelitev sredstev izključno v domeni župana in 
ne komisije. Župan je sredstva razdelile vsem, ki so bili v neurju oškodovani in so na občino 
podali vlogo z oceno škode. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je še povedal, da so vsi oškodovanci dobili enak procent sredstev 
glede na ocenjeno škodo, izjema je taborska hiša, ki je dobila nekoliko večji procent, neurje 
pa je poškodovalo parket v zgornjih prostorih taborske hiše, ker ga je zalila voda. 
 
Ga. Rozalija Mohar se je zahvalila za prejeti odgovor na svetniško vprašanje v zvezi z 
lastništvom občinske stavbe in parkiriščem. Vprašala je tudi,  ali se  strošek električne 
energije na hodniku v občinski stavbi razdeli na vse solastnike, namreč luč na hodniku sveti 
od 05. ure zjutraj do pozno v noč. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je pojasnil, da se strošek električne energije na hodniku deli na vse 
solastnike občinske hiše. Včeraj pa je bila uradno podana tudi zahteva za umik nadstreška 
pred občinsko hišo.  
 
G. Zvonko Butala je povedal, da ni zadovoljen z odgovorom na svetniško vprašanje glede 
kamnolomov v občini Semič. Prosi, da se poda pisni odgovor na vprašanje, ki je zapisano v 
zapisniku prejšnje seje.   
 
Ad. 4) PRVA RAZPRAVA O GRADNJI DOMA STAREJŠIH OBČANOV SEMIČ 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je svetnike povabil k razpravi glede izgradnje Doma starejših 
občanov v Semiču. Povzel je, da je Občina uspela v regiji zagotoviti sredstva za izgradnjo 
doma v letih 2009, 2010  in 2011. Predlog za izgradnjo doma je bil narejen na osnovi meril. V 
Sloveniji se trenutno delajo samostojni domovi (zavodi) s 150 ali več ležišči, saj je manjša 
kapaciteta nerentabilna. Predlog je, da ima dom v Semiču od 50 do 80 ležišč, z možnostjo 
nadgradnje doma in ustanovitve lastnega zavoda. Trenutno je v domovih nastanjenih 42 
občanov, za cca. 25 občanov doplačuje oskrbnine občina. Ko bo znana lokacija doma, bo 
predlog dan v obravnavo tudi na sejo občinskega sveta. K razpravi je kot strokovnjaka v 
stroki povabil tudi g. Milana Kranjca, direktorja Doma starejših občanov Črnomelj (DSO). 
 
RAZPRAVA: 
G. Zvonko Butala je podal mnenje v imenu Odbora za družbene dejavnosti, da se odbor sicer 
strinja z gradnjo doma, želijo pa si pošten in korekten odgovor glede samega doma. Zanima 
jih, ali obstaja možnost samostojne enote in prosi za predstavitev prednosti ene in druge 
variante. Odbor želi javno razpravo o samem statusu doma, o možni lokaciji, vsebini doma ter 
kapaciteti. Menijo, da je izbor lokacije izredno pomemben glede na vsebino, če govorimo o 
domu četrte generacije, ali domu, kot ga ima Črnomelj, ali zopet o domu za ljudi s posebno 
nego. Načeloma se govori o kapaciteti doma s 60 ležišči, odbor pa meni, da bi morali imeti 
dom s 60 ležišči za ljudi četrte generacije, dodatno pa še 20 ležišč za občane, ki potrebujejo 
popolno nego, tj. za nepokretne. Odbor je predlagal, da se imenuje projektna skupina, ki bo 
vodila celotno investicijo. Predlagali so tudi, da se opravi javna razprava, kjer se od 
udeležencev upošteva koristne predloge glede lokacije doma.  
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G. Ferdinand Jakša je v imenu Odbora za gospodarstvo povedal, da bi morali umestiti gradnjo 
doma v prostorski plan. Ustanoviti bi bilo potrebno tudi skupino, ki bi vodila celoten projekt, 
od ideje do izgradnje.  
 
G. Matija Hudak je povedal, da podpira pobudo o širši razpravi, tako da bo sprejeta varianta 
zadovoljujoča za vse občane. Ne strinja se z gradnjo objekta, ki ne bi imela enote za popolno 
nego. Projekt za gradnjo doma je potrebno narediti na način, da bo dom možno naknadno tudi 
razširiti.  
 
G. Milan Kranjc, direktor Doma starejših občanov Črnomelj, je svetnikom povedal, da odnos 
dom Črnomelj – enota Semič ni nikjer formalizirana. Pobudo o sami obliki zavoda je treba 
dati na organe upravljanja (Črnomelj, sprememba statuta, org. enote, ipd.). V črnomaljskem 
domu biva 89% ljudi, ki potrebujejo najvišjo stopnjo nege, kar je največji odstotek v 
Sloveniji. Ko govorimo o domu četrte generacije, govorimo o občanih, ki normalno živijo in 
ne potrebujejo posebne nege, kar pa ne gre skupaj s potrebami v Beli krajini. V DSO je v letu 
1997 bivalo 11 občanov Semiča, danes jih biva že 33. Dom posluje kot neprofitno podjetje, ki 
ne prejema nobenih dotacij. Delno se financira iz zdravstva (40%), le 3% se financira iz tržne 
dejavnosti (npr. razvoz kosil). Cena storitve črnomaljskega doma je malce izpod povprečja, 
cena koncesionarjev pa je 25-30% višja. Če bi bil dom starejših občanov v Semiču 
samostojna enota, le-ta ne more biti javni zavod, ker ga kot takšnega lahko ustanovi samo 
država, lahko pa je d.d. ali d.o.o. Koncesijo pa država dodeljuje za domove do 60 postelj. Na 
koncu pa bo potrebno upoštevati tudi Zakon o dolgotrajni oskrbi (v Sloveniji še ni sprejet), ki 
govori, da bodo domovi namenjeni tistim, ki sami več ne bodo mogli živeti. Tako več nihče 
ne bo mogel sam odločati ali gre v dom ali ne. 
 
G. Matijo Hudaka je zanimalo, koliko je čakajočih občanov Semiča za sprejem v dom 
starejših občanov. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da bo uprava na oba domova naslovila to vprašanje. 
 
G. Antona Malenška je zanimalo, v katero smer pa se nagiba sam razvoj, kakšna so trenutna 
povpraševanja. G. Kranjca je tudi prosil, če lahko obrazloži, kaj pomeni dom 4. generacije, 
kaj so varovana stanovanja.  
 
G. Milan Kranjc je predstavil shemo doma 4. generacije. Takšen dom ima eno gospodinjo, ki 
skrbi za vse. V Slovenije imamo do sedaj en sam dom četrte generacije, ki se nahaja v 
Radencih. V bližnji prihodnosti namerava Begrad v neposredni bližini črnomaljskega doma 
graditi stanovanjski blok. V dogovoru so, da bi dom v tem bloku imel štiri varovana 
stanovanja. Trendi kažejo, da bodo ljudje tudi v bodoče čim dlje živeli doma. V Sloveniji še 
vedno domovi delujejo kot neke vrste mix-domovi, v tujini pa so vsebinsko različni domovi 
tudi fizično ločeni; tako imajo negovalne domove, negovalne bolnice, hospice, varovana 
stanovanja. Za vsako enoto se cena določa posebej, potrjuje pa jo država. Najenostavneje je 
imeti enoto doma, ker takrat ne potrebuješ koncesije, DSO pa mora zagotavljati enako 
kakovost in merila, kot jih ima dom v Črnomlju. Pri koncesijah je namreč problem v tem, da v 
Sloveniji velja načeloma eno pravilo, in sicer, da na eno upravno enoto pripada koncesija 
enemu domu. 
 
G. Stanko Vidmar je predlagal, da se ustanovi  7 - 8 članska projektna skupina, ki bo vodila 
celoten  projekt. Predloge naj zbere uprava. 
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G. Zvonko Butala je poudaril, da se mu ne zdi smiselno govoriti o domu četrte generacije, če 
govorimo o 89% nepokretnih oskrbovancih v DSO Črnomelj, saj bo v tem primeru dom 
prazen. 
 
G. Milan Kranjc je povedal, da se lahko sklene dogovor, da so nepokretni nastanjeni v 
Črnomlju, medtem ko se drugi premestijo v Semič, vendar s tem ne bi dosegli namen, da bi 
bili občani Semiča nastanjeni v domu v Semiču.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povzel, da se bo za določitev lokacije doma pripravila javna 
razprava, ki jo izvede Odbor za družbene dejavnosti. Komisija za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja pa do naslednje seje pripravi predloge 7 – 8 članskega projektnega sveta, ki je 
sestavljen iz 3. članov občinske uprave, 2. članov iz vrst občinskega sveta, 1. člana iz vrst 
upokojencev in 2. članov iz vrst strokovnjakov. Točka se bo nadaljevala na naslednji seji, ko 
bomo seznanjeni z mnenji širše množice. 
Povedal je še, da želi podjetje Domina v Metliki zgraditi nov dom, tudi v Žužemberku se 
pripravljajo na to. Trenutno pa v Sloveniji 14.000 ljudi čaka na posteljo v domovih. 
 
Predlog sklepa št. 122-05/2007-3: 
Za določitev lokacije za gradnjo doma za starejše v Semiču, Odbor za družbene dejavnosti 
Občinskega sveta Občine Semič izvede javno razpravo v Kulturnem centru Semič. 
Do naslednje seje Občinskega sveta Občine Semič se pripravijo predlogi za člane Projektne 
skupine za vodenje aktivnosti za izgradnjo doma za starejše v Semiču, in sicer: 

- 3 člane iz občinske uprave Občine Semič 
- 2 člana iz vrst Občinskega sveta Občine Semič 
- 1 člana iz vrst upokojencev 
- 2 člana iz vrst strokovnjakov za navedeno področje. 

 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 122-05/2007-3 je sprejet. 
 
Ad. 5) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ZA PODELITEV PLAKETE 
OBČINE SEMIČ 
 
G. Zvonko Butala je v imenu odbor za družbene dejavno povedal, da svetniki pred 
glasovanjem o podelitvi plakete razmislijo, da se plaketa kot taka ne razvrednoti.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da predlagatelji včasih s svojimi predlogi pretiravajo, 
Življenjsko delo posameznikov bi moralo biti cenjeno, zato bi moralo dobiti plaketo tisti, ki si 
jo zaslužijo. Prav tako pa ne gre pozabiti letnega dela občanov, ki bi moralo biti ravno tako 
nagrajeno. 
 
RAZPRAVA: 
Ga. Sonja Ličen Tesari je povedla, da Komisija za podeljevanje priznanj občine Semič nima s 
predlogi nič, komisija je le dolžna obravnavati vse prispele predloge. V odloku je zapisano, da 
komisija ničesar ne sprejema, le pregleda, obdela in pripravi predloge. Županu da v odločanje 
predloge za podelitev diplome, občinskemu svetu pa predloge o podelitvi plakete in svet je 
odgovoren za to, ali se bo plaketa razvrednotila.  Skladno z odlokom se vsako leto podeli ena 
oz. dve plaketi posameznikom in ena plaketa društvom.  
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G. Anton Malenšek je predlagal, da se gre v spremembo odloka, kajti plaketa se je vsekakor 
razvrednotila. Občinski svet bi lahko na leto podelil največ eno plaketo oz. nobene.  
 
G. Zvonko Butala je povedal, da nima pripomb, kar se tiče podelitve diplom, občinskemu 
svetu pa predlaga, da je pri podelitvi plaket vzdržen. Predlagal je, da se o podelitvi plaket 
izvede glasovanje, za vsako plaketo posebej.  
 
G. Sergej Čas je podprl predlog g. Butalo, da se o predlogu za podelitev plaket opravi tajno 
glasovanje. Kandidat, ki prejme večino glasov, prejme tudi plaketo Občine Semič.  
 
Ga. Anica Jakša je predlagala, da se za vse tri predloge za plakete poda obrazložitve, zakaj se 
je komisija tako odločila.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, in g. Anton Malenšek sta predlagala, da se predlogi v letošnjem letu 
potrdijo, za naslednje leto pa se pripravi sprememba odloka. 
 
Predlogu g. Butala in g. Časa, da se glasuje o vsakemu posamezniku posebej, se je pridružil 
tudi g. Jože Mihelčič. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog, da se opravi tajno glasovanje o podelitvi plaket za 
vsakega posameznika posebej, na glasovanje.  
 
Predlog sklepa št. 094-01/2008-29: 
O predlogih kandidatov za podelitev plakete se opravi tajno glasovanje za vsakega 
posameznika posebej. Plakete bodo podeljene tistim kandidatom, ki bodo prejeli večino 
glasov. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
         1 PROTI 
 
Sklep št. 094-01/2008-29 je sprejet.  
 
Ga. Sonja Ličen Tesari je svetnikom prebrala obrazložitev predlagatelja KUD Jože Mihelčič 
Semič za podelitev plakete Martinu Pečavarju.  
 
G. Zvonko Butala je vprašal, za kakšno priznanje so predlagali g. Pečavarja, nakar mu je ga. 
Sonja Ličen Tesari pojasnila, da je predlagatelj navedel, da ga predlagajo za priznanje in se 
niso opredelili za katero. Večina predlagateljev se tako odloči. 
 
Ga. Sonja Ličen Tesari je prebrala obrazložitev predlagatelja KUD Jože Mihelčič Semič za 
podelitev plakete Branetu Podgorniku in obrazložitev predlagateljev občinskega odbora LDS 
Semič in skupine članov občinskega sveta za  podelitev plakete Konjerejskemu društvu 
Semič.  
 
G. Jože Mihelčič je pojasnil, da je komisija opravila selekcijo predlogov. Potrebno je 
preveriti, ali so predlogi, kjer predlagatelj ne predlaga ali se posamezniku podeli plaketa ali 
diploma, pomanjkljivi.  
 
G. Jože Malnarič je vprašal, ali je bilo več predlogov za plakete, nakar je ga. Sonja Ličen 
Tesari odgovorila, da je komisija obravnavala 11 predlogov za podelitev plaket.  
G. Malnarič je predlagal, da svetniki potrdijo predloge komisije. 
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Ga. Polona Kambič je razdelila glasovnice in pojasnila, da se na glasovnici trije kandidati. O 
kandidatih se glasuje tako, da se pred vsakim kandidatom obkroži številka. Svetniki lahko 
glasujejo za vse tri kandidate. Plakete se podeli kandidatom, ki prejmejo večino glasov. 
 
Glasovanje se je pričelo ob 19.25 uri in končalo ob 19.30 uri. Predsednik Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanje, g. Stanko Vidmar, je prebral rezultate glasovanja: 
- Brane Podgornik – 10 glasov 
- Martin Pečavar – 7 glasov 
- Konjerejsko društvo Semič – 11 glasov 

Vsi kandidati so prejeli zadostno število glasov in se jim podeli plaketa Občine Semič. 
 
Sklep št. 094-01/2008: 
Plaketa Občine Semič v letu 2008 se podeli: 
- Branetu Podgorniku za dolgoletno in uspešno delo na področju kulture in lovstva 
- Martinu Pečavarju za ohranjanje kulturne dediščine in za dolgoletno uspešno 

delo v društvih 
- Konjerejskemu društvu Semič ob 10. letnici uspešnega delovanja  

 
Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O ODVAJANJU IN 
ČIŠČENJU ODPADNIH IN PADAVINSKIH VODA NA OBMOČJU OBČINE SEMIČ 
– PRVA OBRAVNAVA 
 
G. Ferdinand Jakša, odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj, ni imel pripomb na predlog 
odloka.  
 
RAZPRAVA: 
G. Stanko Vidmar je opozoril na pogoje za priključitev na javno kanalizacijo. Kaj se zgodi v 
primeru, ko stare stanovanjske hiše nimajo dokumentacije o izgradnji objekta.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je pojasnil, da hiše grajene pred 70. letom ne rabijo predložiti 
zahtevane dokumentacije. Predlog odloka je dal na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-03/2008-4: 
Sprejme se Odlok o odvajanju in čiščenju odpadnih in padavinskih voda na območju 
Občine Semič v prvi obravnavi.  
 
GLASOVANJE: 11 ZA 
        2 PROTI 
 
Sklep št. 007-03/2008-4 je sprejet.  
 
Ker ni bilo pripomb na odlok je župan, g. Ivan Bukovec, predlagal prekvalifikacijo odloka iz 
prve obravnave v drugo obravnavo. Ker svetniki na predlog niso imeli pripomb, je dal župan 
predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-03/2008-5: 
Odlok o odvajanju in čiščenju odpadnih in padavinskih voda na območju Občine Semič se 
iz prve obravnave prekvalificira v drugo obravnavo. 
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GLASOVANJE: 10 ZA 
        3 PROTI 
 
Sklep št. 007-03/2008-5 je sprejet.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog odloka v drugi obravnavi na glasovanje, ker svetniki 
niso imeli pripomb, je dal odlok v drugi obravnavi na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-03/2008-6: 
Sprejme se Odlok o odvajanju in čiščenju odpadnih in padavinskih voda na območju 
Občine Semič v drugi obravnavi in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS.  
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
        3 PROTI 
 
Sklep št. 007-03/2008-6 je sprejet.  
  
Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O JAVNEM REDU IN 
MIRU V OBČINI SEMIČ – PRVA OBRAVNAVA 
 
G. Ferdinand Jakša je v imenu odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj podal naslednje 
pripombe na odlok: 
- 13. točka v 4. členu se spremeni in se na novo glasi: »igrati hazardne igre na srečo v 

javnih lokalih in zasebnih prostorih, razen če je z dovoljenjem drugače določeno;«, 
- definirati prireditve zabavnega značaja v drugem odstavku 12. člena, 
- znižati denarne kazni na minimalen zneske v skladu z zakonom, 
- preučiti možnost, da se pod sankcije določi tudi opomin. 
 
G. Zvonko Butala, odbor za družbene dejavnosti, je povedal, da odbor posebej o tem odloku 
ni razpravljal, osredotočili so se le na nekatere stvari. Kazni v odloku so še vedno previsoke, 
potrebno jih je  znižati na izhodiščne kazni zakonodaje.  
2. odstavek 7. člena, govori, da mora odgovorna oseba do 23. ure odstraniti iz prireditvenega 
prostora in javnih lokalov, kjer točijo alkoholne pijače, vse mlade izpod 15. leta starosti. Ta 
dikcija ni dobro napisana. V odloku je potrebno upoštevati tudi specifiko okolja. Tako 
napisanega odloka ne bo podprl. 
 
RAZPRAVA:  
Ga. Silva Jančan je opozorila na 6. točko 6. člena; »kopati domače živali v rekah in potokih, 
kjer se kopajo ljudje;«, ki je popolnoma nesmiselna.  
 
Ker ni bilo več razprave, je dal župan, g. Ivan Bukovec, predlog odloka s pripombami na 
glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-05/2008-3: 
Sprejme se Odlok o javnem redu in miru v Občini Semič v prvi obravnavi s predlaganimi 
pripombami: 

- 13. točka v 4. členu se spremeni in se na novo glasi: »igrati hazardne igre na srečo v 
javnih lokalih in zasebnih prostorih, razen če je z dovoljenjem drugače določeno;« 

- ukiniti 6. točko 6. člena 
- definirati prireditve zabavnega značaja v drugem odstavku 12. člena 
- znižati denarne kazni na minimalne zneske v skladu z zakonom 
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- preučiti možnost, da se pod sankcije namesto nekaterih denarnih kazni določi tudi 
opomin 

- ustrezno oblikovati drugi odstavek 7. člena 
- iz vsebine odloka odpraviti nesmiselne določbe, ki so brezpredmetne za našo občino 

 
GLASOVANJE: 12 ZA 
        1 PROTI 
 
Sklep št. 007-05/2008-3 je sprejet.  
 
Ad. 8) POROČILO O REALIZACIJI LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA ZA 
ŠOLSKO LETO 2007/2008 IN LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA ZA ŠOLSKO 
LETO 2008/2009 OŠ BELOKRANJSKEGA ODREDA SEMIČ 
 
Ga. Silva Jančan, ravnateljica OŠ Semič, je v razpravi izpostavila učni uspeh, ki je bil v 
šolskem letu 2007/2008 kar 98,78 %. Le štirje učenci izmed 328 niso izdelali razreda, to so 
bili romski otroci.  Svetnikom je predstavila tudi nekaj projektov, ki jih ima šola in sicer 
projekt Eko šole. Tudi v letošnjem letu je bila potrjena eko zastava, že peto leto zapored. V 
šolsko leto 2007/2008 so bili učenci na tekmovanjih  izjemno uspešni, prejeli so veliko 
srebrnih in bronastih priznanj. Učenec iz 8. razreda pa je postal trikratni državi prvak in sicer 
iz področja matematike, kemije in fizike. 
 
RAZPRAVA: 
G. Zvonko Butala je v imenu odbora za družbene dejavnosti povedal, da se uspešno delo šole 
izraža na učnem uspehu učencev in pri nadaljnjem šolanju učencev. Zaradi zaostrovanja 
hišnih pravil se je zmanjšalo število deviantnih pojavov. Odbor je poročilo za šolsko leto 
2007/2008 sprejel, plan dela za leto 2008/2009 pa je odbor v predlagani obliki podprl.  
 
Ga. Silva Jančan je svetnikom predstavila še letni delovni načrt za šolsko leto 2008/2009. S 
šolskim letom je uzakonjen fleksibilni predmetnik, kar pomeni, da šola izvaja predmete 
strnjeno v krajših časovnih obdobjih. V posameznem polletju se pojavlja manj predmetov, 
posledično pa se pričakuje večjo kvaliteto pouka. Šola bo večji poudarek namenila osveščanju 
učencev in staršev glede preventive na področju zdravja, vključila pa se bo tudi v projekt 
Zdrava šola.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec,  je poudaril, da občina že nekaj let ne štipendira kadra v šoli, ker šola 
nima nobenih potreb. Opozoril je tudi, da so učenci v šoli premalo telesno aktivni, kajti vsi bi 
se radi ukvarjali le z računalniki. Predlagal je, da šola vodi otroke na smučanje na Gače in ne 
na druga slovenska smučišča. Povedal je, da gre šola v pravo smer, premalo pa je petja in 
folklore. 
 
Ga. Silva Jančan je povedala, da če je le mogoče, se zaposluje kader iz domačega okolja. 
Letošnje leto je bil objavljen razpis za prosto delovno mesto. Z dekletom iz domačega kraja je 
bilo že dogovorjeno, da se bo zaposlila v šoli v Semiču, vendar pa se je v zadnjem trenutku 
premislila in odšla v službo v Dragatuš. Šola ima normativ in oddelki so komaj na meji. Od 1 
do 4 razreda je v oddelkih od 14 do 15 otrok. Nekateri učitelji so zaradi tega zaposleni le za 
določen čas, kajti lahko se zgodi, da bo naslednje leto manj oddelkov. Zaradi vsega 
navedenega šola težko predlaga potrebo po kadru.  
Na šoli so štirje pevski zbori, tudi ples, ki je v letnem delovnem načrtu se izvaja, dodatno pa 
so dejavnosti navedene tudi v publikaciji in so učencem ponujene.  
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Ga. Anica Jakša je svetnike opomnila, da se marsikateri učitelj odloči za službovanje v tujem 
kraju, kajti težko je biti prerok v domačem kraju.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je zaključil razpravo. 
 
Ad. 9) OBRAVNAVA KONČNEGA POROČILA O NADZORU INVESTICIJE 
»REKONSTRUKCIJA BRUNSKOLETOVE HIŠE« 
 
RAZPRAVA: Ni razprave.  
 
Ad. 10) OBRAVNAVA POROČILA O IZVEDBI NOTRANJEGA NADZORA JAVNIH 
FINANC OBČINE SEMIČ ZA LETO 2007 
 
Ga. Silva Jančan je opozorila na 10. stran poročila, kjer je navedeno, da je skupni saldo na 
kontu 183 – 20.259.798,61 SIT.  Zanimalo jo je, zakaj je prišlo do tega in kje so ta sredstva. 
 
RAZPRAVA:  
Ga. Beti Pintarič je povedala, da je prišla v službo na občino leta 2005. Že pri prvem 
zaključnem račun, ki ga je naredila za leto 2005 je bila ugotovljena razlika na trimestnih 
evidenčnih kontih odhodkov (180, 181, 182, 183 in 184). Trimestni evidenčni konti odhodkov 
bi morali dati stanje neplačanih računov, plač in sejnin. Ker se je stanje na evidenčnih kontih 
razlikovalo od dejanskega stanja odhodkov, ki je prikazano na kontih odhodkov (konto 4), je 
prišlo z revizijsko službo do posvetovanja, kaj v tem primeru narediti. Ker je bilo 
ugotovljeno, da stanje evidenčnih kontov ne vpliva na bilanco, kajti stanje na dvomestnih 
evidenčnih kontih 18 je pravilno, je bilo predlagano, da se temeljito pregleda knjižbe v glavni 
knjigi in ugotovi, pri kateri fakturi je prišlo do napake pri knjižbi na evidenčni konto. V glavni 
knjigi so bile pregledane vse knjižbe do leta 2003 in ugotovljeno je bilo, da je prišlo do 
napake v letu 2003 oziroma v letu 2004. Stanje na evidenčnih kontih se je na da 31.12.2003 
razlikovalo od stanja na dan 01.01.2004. Do napake je verjetno prišlo, ker se je eden izmed 
odhodkov, z rebalansom proračuna, prenesel iz investicijskega odhodka na investicijski 
transfer, kar pomeni tudi prenos na drugo številka evidenčnega konta. Ker se vse fakture 
knjižijo na nivoju dvostavnega knjigovodstva, je prišlo do napake, ker se je evidenčni konto 
fakture popravljal le enkrat in ne dvakrat.  V letošnjem letu se je tako naredil popravek 
knjižbe in stanje na evidenčnih kontih je enako stanju kontov odhodkov.  
 
Ad. 11) POROČILO O RAZDELITVI SREDSTEV ZA KULTURNE, ŠPORTNE, 
HUMANITARNE, PROGRAME V TURIZMU IN PROGRAME DRUGIH DRUŠTEV 
ZA LETO 2008 
 
G. Zvonko Butala je povedal, da člani odbora za družbene dejavnosti niso imeli pripomb in 
podano poročilo podpirajo.  
 
 RAZPRAVA: Ni razprave.  
 
Ad. 12) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA DOPOLNITEV LETNEGA 
NAČRTA RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM OBČINE SEMIČ 
ZA LETO 2008 
 
Ga. Rozalija Mohar je opozorila, da pri parceli na Štalah piše, da gre za stavbno zemljišče.  
G. Zvonko Butala je zanimalo, kako je mogoče, da je na Gačah cena zemljišča le 12 EUR/m2.  
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Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da gre pri navedbi cene le za orientacijsko vrednost cene. 
Vrednost zemljišča se bo dejansko oblikovala po izdelani cenitvi. Občina pa po zakonu ne 
sme prodajati zemljišč pod vrednostjo uradne cenitve.  
 
G. Jože Mihelčič je pripomnil, da bi morala občina ob vsaki prodaji stavbnih zemljišč in 
stanovanj zagotoviti nadomestna zemljišča in stanovanja.  Ker je cena zemljišča na Gričicah 
tako nizka, je verjetno kupec že v naprej znan.  
 
G. Boštjan Ogulin je svetnikom povedal, da gre v primeru zemljišča na Gričicah za 
funkcionalno zemljišče pri objektu. Zemljišče pa se bo prodajalo po vrednosti, ki jo bo določil 
uradni cenilec.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je zaključil razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje.  
 
Predlog sklepa št. 410-22/2007-82: 
Sprejme se Dopolnjen letni načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem občine za leto 
2008.  
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 410-22/2007-82 je sprejet.  
 
Ad. 13) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O PORABI PRORAČUNSKE 
REZERVE 
 
Ga. Polona Kambič je svetnikom povedala, da občina razpolaga s proračunsko rezervo za 
odpravo posledic naravnih nesreč. Del proračunske rezerve je bil v letošnjem letu že 
namenjen za sanacijo plazu na Smuški cesti. Po zakonu je občina upravičena do sredstev 
države, če občina za sanacijo naravnih nesreč v tekočem letu porabi 1,5 % proračuna. Ker 
smo letos že namenili sredstva za odpravo posledic naravne nesreče, bi bilo potrebno iz 
proračunske rezerve nameniti še 5.689 EUR sredstev, da bi od države dobili pomoč. 
Občinskemu svet se predlaga, da sredstva iz proračunske rezerve v predlagani višini nameni 
za sanacijo asfaltnih muld in ureditev odvodnjavanja v ulici Kot in ulici Med vinogradi. 
 
RAZPRAVA: 
G. Jože Malnarič je povedal, da je potrebno urediti cesto od Goliša do Praprota, kajti cesta po 
neurju ni bila sanirana in je težko prevozna. Na omenjeni cesti se je uredil le dovoz za naselje 
Praprot. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da ima občina 45 km makadamskih cest, v neurju so bile 
vse poškodovane. Na cesti od Goliša do Praprota so bile s peskom zasipane luknje. Cesta 
Stranska vas – Črnomelj je bila neprevozna, samo za nujno sanacijo ceste pa je bilo 
porabljenih 50 m3 peska. V naslednjih letih bo nujo potrebno rekonstruirati cesto Stranska vas 
– Štrekljevec. Vse to pa zahteva velika finančna sredstva.  
 
Predlog sklepa št. 410-22/2007-83: 
Za sanacijo asfaltnih muld in ureditev odvodnjavanja v Kotu in ulici Med vinogradi se 
uporabijo sredstva proračunske rezerve Občine Semič v višini 5.689,00 EUR.  
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
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Sklep št. 410-22/2007-83 je sprejet.  
 
Ad. 14) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 
 
G. Jože Mihelčič: 
- Občinski prostorski načrt je rak rana občine. Na teh projektih se zamuja. Rok za oddajo 

predlogov za spremembo prostorskih aktov je bil maj 2007. OPN bi moral biti aprila 2008 
že v razpravi, sedaj pa je mesec oktober in ni nič narejenega. Občina si je izbrala 
izvajalca, ki svojih obljub in obveznosti ne izpolnjuje, vedno pa je bil dovzeten za 
povzemanje zatečenega stanja, predlogov projektov za prostorski razvoj tega kraja pa 
nima. Izvajalcu je potrebno postaviti jasne roke, ki se jih mora tudi držati.  

 
Ga. Silva Jančan: 
- Na Črešnjevcu je zgrajen pločnik, cestišče med Škofovo hišo in pločnikom pa se je 

zožalo. Potrebo je postaviti znak, ki opozarja na zožano cestišče.  
 

G. Sergej Čas: 
- Kako daleč je Ministrstvo za okolje in prostor s pripravo aktov v povezavi z zaščitami 

vodnih virov na področju Blatnika in Srednje vasi. Obljubljeno je bilo, da bodo ustrezni 
akti pripravljeni v drugi polovici leta. 

 
Ga. Rozalija Mohar: 
- Svetnike je opozorila na problem otroške ambulante v Semiču, ki še vedno deluje le 2 x 

mesečno. Apelirala je na predstavnika sveta zavoda, da skuša kot predstavnik Občine 
Semič ukrepati in poiskati rešitev problema.  

 
G. Jože Malnarič: 
- Zdravstveni dom Črnomelj je ena redkih ustanov, kjer pacientu ne predajo zdravstvenega 

kartona osebno v roke.  
- Kaj je z igriščem na Krvavčjem Vrhu? 
 
G. Sergej Čas: 
- Iz sredstev Ministrstva za zdravje bo bil urejen pediatrični del Zdravstvene postaje Semič. 
- Vsakemu pacientu pripada vpogled v njegov osebni karton. Na podlagi trenutno veljavne 

zakonodaje, pa ima vsak pacient enkrat lento pravico dobiti fotokopijo osebnih 
zdravstvenih dokumentov.   

 
G. Zvonko Butala: 
- Jašek na Selih še vedno ni popravljen. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, odgovori: 
- Izvajalec je obljubil, da bo do 25. oktobra na občino dostavljen občinski prostorski načrt.  
- Danes je bilo z naročilom naročenih za 7.000,00 EUR prometnih znakov za celotno 

občino. 
- Obljubljeno je, da bo do konca leta narejena zaščita vodnih virov za celotno območje Bele 

krajine. Strokovne smernice so že bile narejena, sedaj se čaka še Ministrstvo za okolje in 
prostor, da izpolni svojo obljubo in sprejme uredbo o zaščiti vodnih virov. 

- V okviru občinskega praznika bo Občina Semič predala osebno vozilo Zdravstveni postaji 
Semič za hišne obiske. V sklopu predaje vozila bo organizirana tudi okrogla miza na temo 
zdravstvene problematike v Občini Semič.   
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- Jašek na Selih bo popravljen v teh dneh. Zadeva se je zavlekla, ker je moral izvajalec prvo 
dokončati dela na vodovodu Rožni Dol – Brezje pri Rožnem Dolu in dela na parkirišču pri 
gasilnem domu v Semiču.  

- Igrišče na Krvavčjem Vrhu ni narejeno, ker ni bilo materiala za zasip. Dela na igrišču se 
bodo sedaj pričela.  

 
Ad. 15) RAZNO 
 
1. Evropski projekti Občine Semič od leta 2002 do leta 2013 
 
G. Zvonko Butala je opozoril, da sta bila v sklopu projekta Vallis Colapis postavljena dva 
lesena premična objekta, eden na Planini in drugi pri Sredgorski luži. Objekti so bili 
malomarno postavljeni, zato je potrebo opozoriti izvajalca, da za objekte pripravi primerne 
podstavke, da ne bodo objekti propadali.  
 
G. Tomaž Černe je vprašal, na kakšen način so bili postavljeni smerokazi za pohodne oz. 
kolesarske poti, kajti pri gasilnem domu v Gorenjcih je nekdo izkopal znak in ga prislonil na 
dom.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec je povedal, da so izvajalci morali dobiti soglasje lastnikov zemljišč. 
Občina je dala dovoljenja le za postavitev znakov na zemljiščih, kjer je tudi lastnik. 
 
2. Prošnja PGD Rožni Dol za finančno pomoč 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da je dalo PGD Roži Dol prošnjo za finančno pomoč pri 
nakupu opeke za prekritje strehe gasilskega doma. Župan je svetnikom predlagal, da 
sprejmejo sklep, da se v letu 2009 zagotovi 1/3 sredstev za obnovo strehe na gasilnem domu v 
Rožnem Dolu. 
 
Svetniki so se s predlogom župana strinjali, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje.  
 
Predlog sklepa št. 093-25/2008-2: 
V spremembi proračuna za leto 2009 se za obnovo strehe gasilskega doma PGD Rožni Dol, 
Rožni Dol 5/a, 8333 Semič, zagotovijo finančna sredstva v višini 3.150,00 EUR, kar 
predstavlja 1/3 višine predložene ponudbe za izvedbo del.   
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 093-25/2008-2 je sprejet.  
 
3. Udeležba Folklorne skupine »Semiška ohcet« na folklornem festivalu v Bolgariji – 
prošnja za finančno pomoč 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je svetnikom povedal, da je vodenje folklorne skupine zopet prevzel 
Franc Šprajcar. Folklorna skupina pa je zopet začela z rednimi vadbami.  
 
RAZPRAVA: 
G. Zvonko Butala je v imenu odbora za družbene dejavnosti povedal, da odbor ni naklonjen 
prošnji folklorne skupine. Razlog temu je, da ob občinskem prazniku  folklorna skupina ne bo 
nastopala, ker naj ne bi bila  v stanju prikazati obred ohceti, zaradi premajhnega števila 
plesnih parov. Sedaj pa ta folklorna skupin prosi za finančno pomoč, ker bo nastopila na 



 14 

folklornem festivalu v Bolgariji. Postavlja se vprašanje, kakšen in kako kvaliteten nastop bo 
izvedla na festivalu, če nimajo dovolj parov. Strinja se, da se jim nameni določena sredstva, 
vendar pa se je o višini potrebno dogovoriti. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da se je folklora skupina ojačala in ima sedaj 12 plesnih 
parov. Svetnikom je predlagal, da se poišče sredstva za financiranje nastopa v Bolgariji.   
 
Ga. Rozalija Mohar je svetnike seznanila, da je večino denarja, ki ga občina nameni iz 
svojega proračuna Kulturnemu društvo Jože Mihelčič Semič, namenjenega folklorni skupini. 
Folklorna skupina se ne potrudi, da bi kakšno stvar naredila zastonj. Svetnikom je tudi 
povedala, kaj se je zgodilo pred dvema letoma, ko je šla folklorna skupina na festival v 
Turčijo. Pred odhodom je skupina dobila veliko novih parov, ki pa so bili pri folklori samo 
zato, da so lahko odšli v Turčijo. Ko se je folklorna skupina vrnila iz Turčije so vsi novi pari 
nehali hoditi na vaje. Poudarila je, da ni proti, da se jim pomaga, vendar pa se morajo tudi 
sami malo bolj potruditi.  
 
G. Matija Hudak je povedal, da je na prošnji navedeno, da se bo folklora udeležila festivala v 
sodelovanju z Društvom vinogradnikov Semič. Še vedno je član odbora društva 
vinogradnikov, vendar pa se v društvu o sodelovanju nikoli niso pogovarjali. 
 
G. Sergej Čas je predlagal, da se sredstva, ki jih ima na razpolago občinski svet, namenijo 
Kulturnemu centru Semič za organizacijo novoletne prireditve. 
 
G. Anton Malenšek je predlagal, da se folklorni skupini nameni simbolna sredstva, povedati 
pa jim je potrebno tudi, zakaj se je občinski svet odločil tako. 
 
G. Jože Mihelčič je predlagal, da se folklorni skupini nameni določena sredstva, vendar ne v 
višini 3.000,00 EUR. 
 
G. Zvonko Butala je svetnike opozoril, da morajo pred odločitvijo o višini sredstev pomisliti 
tudi na to, da ima občina v letnem proračunu za vse kulturne programe namenjenih le 
6.600,00 EUR.  
 
Ga. Anica Jakša je povedala, če bi šlo za kvalitetno in resno folklorno skupino, ne bi bilo 
problem nameniti 5.000,00 EUR za gostovanje. Ker temu ni tako predlaga, da se folklori 
skupini odobri sredstva v višini 500,00 EUR. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec,  je predlagal, da se folklori skupini nameni sredstva v višini 1.000,00 
EUR.  
 
Ker sta bila oblikovana dva predloga o višini sredstev, je dal župan oba predloga na 
glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 093-23/2008-2: 
Folklorni skupini »Semiška ohcet« se nameni finančna sredstva v višini 1.000,00 EUR  za 
udeležbo na  folklornem festivalu v Bolgariji.   
 
GLASOVANJE: 3 ZA 
 
Sklep št. 093-23/2008-2 ni sprejet. 
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Predlog sklepa št. 093-23/2008-3: 
Folklorni skupini »Semiška ohcet« se nameni finančna sredstva v višini 500,00 EUR za 
udeležbo na folklornem festivalu v Bolgariji. 
 
GLASOVANJE: 8 ZA 
 
Sklep št. 093-23/2008-3 je sprejet. 
 
4. Spominska plošča narodnemu heroju Jožetu Mihelčiču 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je izpostavil problem, kam namestiti ploščo narodnemu heroju 
Jožetu Mihelčiču, ki je bila postavljena na starem kulturnem domu. Na plošči je napisano »To 
je dom Jožeta Mihelčiča …«, zato plošče ni mogoče postaviti na pročelje novega doma. Na 
novem domu bo le napis Kulturni center Semič in znak Evropske unije, ki je sofinancirala 
izgradnjo. Predlagano je bilo, da se v avli Kulturnega centra naredi spominski kotiček staremu 
kulturnemu domu, kjer naj bi bila postavljena tudi omenjena tabla. Pri vhodu v dom, na desni 
strani pod stopnicami, naj bi bil razstavljen tudi kino projektor iz starega doma.  
 
Ga. Rozalija Mohar je vprašala, ali je narodni heroj Jože Mihelčič napisan na spominskih 
ploščah, ki so obešene na domu.  
 
G. Zvonko Butala je predlagal, da se plošča narodnemu heroju postavi med spominske plošče. 
Ker plošče niso postavljene ob vhodu, ampak stojijo na levi strani doma, napis na plošči 
narodnega heroja ne bo sporen. Lahko pa se nad ploščami postavi tudi ploščica, kjer se 
napiše, da je to spominska stena starega kulturnega doma.  
 
Župan, g Ivan Bukovec, je povedal, da se s predlogom g. Butale ne strinja, ker je ime doma 
Kulturi center Semič. 
 
G. Jože Mihelčič je povedal, da ni bilo nikoli govora, da se mora novi dom imenovati dom 
Jožeta Mihelčiča. Dogovorjeno je bilo, da se novi dom imenuje Kulturni center Semič, s 
čimer se tudi strinja. Vendar pa bi moral biti tudi narodni heroj Jože Mihelčič, ki je bil borec, 
primero obeležen na spominskih ploščah. Plošča, ki je bila postavljena na starem kulturnem 
domu je bila spomin na narodnega heroja.  
 
G. Sergej Čas je predlagal, da se naredi maketa starega kulturnega doma, ki je stalno 
postavljena v avli Kulturnega centra, ob maketi pa se postavi spominska plošča narodnemu 
heroju, ki je bila pritrjena na starem kulturnem domu.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je predlagal, da se med obe spominski tabli, ki stojita na levi strani 
Kulturnega centra Semič, postavi nova spominska plošča narodnemu heroju Jožetu Mihelčiču. 
Na novi spominski plošči se napiše enak tekst kot na stari, le da na plošči ni napisan uvodni 
del, ki je pomenil poimenovanje kulturnega doma. Stara spominska plošča se razstavi v 
spominski vitrini v Kulturnem centru Semič. 
 
Svetniki so se s predlogom strinjali, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 032-12/2008-6: 
V spomin na narodnega heroja Jožeta Mihelčiča se izdela spominska tabla z vsebino, ki jo 
je vsebovala tabla na starem kulturnem domu, vendar brez uvodnega dela, ki je pomenil 
poimenovanje kulturnega doma.  
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Spominska tabla se namesti na fasado Kulturnega centra Semič, stara tabla pa se trajno 
razstavi v spominski vitrini v Kulturnem centru Semič. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
         1 PROTI 
 
Sklep št. 032-12/2008-6 je sprejet. 
 
5. Prošnja hišnega sveta Štefanov trg 3 za upoštevanje predpisov o javnem redu in miru 
v okolici objekta 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je svetnike seznanil s problematiko kaljenja nočnega reda in miru, ki 
ga povzročajo obiskovalci bara ABI. Izpostavil je tudi problem, da lastnik ne želi začasno 
premakniti nadstreška bara, da bi se lahko postavil šotor za prireditev Praznovanje jeseni. Ker 
se kljub večkratnim prošnjam in opozorilom kaljenje nočnega miru ni prenehalo, je bila na 
lastnika bara poslana zahteva, da mora do ponedeljka umakniti nadstrešek, ki je postavljen 
brez potrebne dokumentacije.  
 
G. Jože Malnarič je povedal, da je bil lani postavljen 10 metrov krajši šotor, zaradi 1 m 
nadstreška.  
 
G. Zvonko Butala je mnenja, da občinska stavba dobiva lepšo podobo, ureja se tudi staro 
jedro Semiča. Občina bi morala resno razmišljati o odkupih prostorov bara in v njih urediti 
prostore za svojo uporabo. 
Povedal je, da razume stanovalce, ki so razburjeni zaradi kaljenja nočnega reda in miru, ki ga 
povzročajo obiskovalci bara. Predlagal je, da občinski svet na lastnika bara naslovi apel, v 
katerem se zapiše, da se mora ravnati v skladu z odlokom o javnem redu in miru 
 
G. Jože Mihelčič je mnenja, da v kolikor bo imela občinska uprava tudi v bodočnosti svoje 
prostore v tej hiši, je smiselno odkupiti prostore bara in v njih urediti pisarne. Predlagal je 
tudi, da se lastnika bara opozori, da se mu v naslednjem letu ne bo podaljšalo delovnega časa 
bara, če bo tudi v bodoče kaljen javni red in mir.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je predlagal, da bo uprava, v imenu občinskega sveta, na lastnika 
bara ponovno naslovila apel, da upošteva določbe Odlok o javnem redu in miru. V primeru, 
da bo na občino do konca leta 2008 naslovljena le ena utemeljena pritožba o kaljenju javnega 
reda in miru, se baru ne bo izdalo dovoljenje za podaljšanje obratovalnega časa za leto 2009.  
Povedal je tudi, da bo pooblastil podžupana, da se gre z lastnikom bara pogovoriti, da začasno 
umakne nadstrešek.  
 
6. Drugo 
 
G. Matija Hudak je opozoril, da je občinski svet obravnaval tri vloge občanov in pritožbe, 
komisija za vloge in pritožbe pa ni bila obveščena o gradivu. Občinski svet komisije, ki ne 
rabi obravnavati vlog in pritožb, ne potrebuje, zato jo lahko razreši.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da je komisija za vloge in pritožbe imenovana zato, da 
izdela predloge občinskemu svetu in je prav, da komisija obravnava vse vloge in pritožbe.  
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Župan je vse svetnike povabil na prireditve ob občinskem prazniku in na prireditev ob 
otvoritvi Kulturnega centra Semič, ki bo 28. oktobra 2008. Center bo uradno predal namenu 
minister za promet, mag. Radovan Žerjav.  
 
G. Matija Hudak je vse svetnike povabil na pohod po Kraški učni poti, ki bo 24. oktobra.  
 
G. Jože Mihelčič je svetnikom povedal, da bo v mesecu decembru seja Državnega sveta RS v 
Kulturnem centru Semič.  
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Seja sveta se je zaključila ob 21.25 uri. 
 
 
 
 
 
 
Zapisnikar       Župan občine Semič 
Renata Bukovec          Ivan Bukovec 
 
__________________     ___________________ 
 
 
 
 
    Overovatelja zapisnika: 
 
    Anton Malenšek            _____________________ 
 

Sergej Čas                     _____________________ 
     
 
 


